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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,

az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 . év i
XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánunk intézni a Nemzeti Fejlesztés i
Minisztériumot vezet ő miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Hány Siemens Desiro motorvonatot kívánnak közlekedtetni a nyugat-nógrád i
vasútvonalakon?”

címmel .

A benyújtott kérdésünkre a választ írásban várjuk.

Tisztelt Miniszter Úr !

A Budapest-Nyugati pályaudvar-Esztergom vasútvonal hosszúra nyúlt felújításának egy fontos
állomása várható a közeljöv őben, mikor remélhetően elkészül a villamosítás, és beindul a villamos
vontatású vasúti üzem . Ezzel egy időben itt feleslegessé válnak a Siemens Desiro motorvonatok . , A
nyugat-nógrádi vasútvonalak mentén él őknek korábban már több kormánypárti politikus, de a M V
vezető i is ígéretet tettek arra, hogy az esztergomi vonalon a villamos vontatás beindulása után a z
onnan felszabaduló motorkocsik közül néhányat menetrend szerinti járatnak hasznosítanának a 75 . és
78. számú vasútvonalakon . Ez azért is lenne logikus döntés, mert a motorkocsik javító bázisa
Budapesten van, így azok üzemeltetése nem esne távol a karbantartási helyt ő l . A két vasútvonal pedi g
ráhordó szerepet tölt be a 70-es és 80-as fővonalakra, vagyis részesei a Budapest el ővárosi
forgalomnak, amely kiemelt prioritást élvezhetne . Az ígéretek ellenére több jel is arra utal, hogy a
vasút vezetése továbbra sem tervezi, hogy a motorkocsikból akár egyet is ebben a térségbe n
hasznosítana .

Az esztergomi vasútvonalon való villamos vontatás beindítása után, hány Siemens Desir o
motorvonatot kívánnak közlekedtetni a nyugat-nógrádi vasútvonalakon ?

Korábban elhangzott érv szerint a fentebb említett nógrádi szakaszokra azért nem jöhetnek a
motorkocsik, mert gyenge a pálya . Ez némi fenntartással kezelem, hiszen a közelmúlt pálya javítása i
éppen a vonatok fogadása miatt történtek . Kíváncsian várom, hogy a nógrádiaknak ígért motorkocsika t
hol kívánják üzemeltetni .

Várom megtisztel ő válaszát, egyúttal megragadom az alkalmat, és a Miniszter Úrnak, továbbá a
Fejlesztési Minisztérium minden kedves munkatársának Istent ő l áldott karácsonyt kívánok !

Budapest, 2017 . december 18 .
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